
Protok6f sporzqdzony z posiedzenia Komisji Gospodarczej i Ochrony Srodowiska

w dniu 19 czerwca 2019r. Posiedzenie rozpoczqto siq o godz.13:30 .Takofczylo

o godz.1.8:40

1. Otwarcie posiedzenia komisji stwierdzenie prawomocno5ci obrad.

Przewodniczqcy Komisji Pan BarttomieiZuzek dokonat otwarcia posiedzenia.

Powitat czfonk6w komisji oraz zaproszonych go6ci zgodnie z zalqczonq listq

obecnoSci.

Na podstawie zalqczonej listy obecnoici stwierdzifa kworum.

2. Przyjqcie porzqdku posiedzenia.

Przewodniczqcy Komisji odczytal porzqdek posiedzenia, kt6ry ka2dy radny

otrzymal .Zaproponowaf aby zamienii kolejno56 porzqdku obrad i po Programie

Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych przesunqi pkt.13,14 i 15

a pozostale punkty realizowai bez zmian jak w otrzymanym porzqdku.

N astqpn ie zarzqdzil gf osowa nie nad otrzyma nym porzqd kiem posiedzen ia

komisji wraz z propozycjq przesuniqcia pkt.13 ,14 i 15. W drodze glosowania

porzqdek posiedzenia komisji.

3. Przyjqcie protok6tu z poprzedniego posiedzenia komisji.

Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za przyjqciem protokofu z poprzedniego

posiedzenia komisji.

W drodze glosowania protok6l przyjqto jednogloSnie.

4. Wydanie opinii o sprawozdaniu z dziatalnoici merytoryczno-f inansowej

Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Boleslawcu za rok 2018

Przewodniczqcy komisji przystqpuje do rozpatrzenia sprawozdania i

otwiera dyskusje .



Radna Cierkosz pyta ile wynosi dodatek pielqgnacyjny.

Kierownik GOPS odpowiada, 2e 186,70 zl

Przewodniczqcy komisji pyta kto jest za pozytywnE ocenq sprawozdania z

dzialalno6ci merytoryczno-finansowej GOPS za 2018 r. i zarzqdza glosowanie w

wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednoglo6nie.

5. Ocena zasob6w pomocy spotecznej.

Kierownik GOPS informuje co zawiera dokument oceny zasobu pomocy

spolecznej. PodkreSla ,2e jest spadek zasitk6w celowych iokresowych.

Przewodniczqcy komisji pyta czy sq uwagi' W zwiqzku z ich brakiem zarzqdza

glosowanie w wyniku kt6rego ocenq zasob6w pomocy spolecznej

zaopiniowano pozytywnie.

6. Sprawozdanie z dziatalno6ci Gminnego Zespotu Interdyscyplinarnego w

Boleslawcu za rok 2018.

Kierownik GOPS informuje, 2e w sktad Zespolu wchodzi policja

pracownik GOPS bqdzie uzupeinienie o pielqgniarkq Srodowiskowq

pedagog szkolny,czlonek przedszkola sa morzqdowego.

Zesp6t monitoruje rodzinq w kt6rej zgtoszony jest problem przemocy'

Gl6wnym powodem przemocy jest alkohol iw takim przypadku zesp6f kieruje

osobq do Komisji ds. rozwiazywania problem6w alkoholowych.

Asystent rodziny natomiast pracuje z rodzinq.Jak nastqpi poprawa to siq

rozstaje.

Glosowanie kto jest za przyjqciem przedstawionego sprawozdania z

dziatalnoSci Zespotu Interdyscyplinarnego.

W drodze glosowania sprawozdanie przyjQto jednoglo6nie.
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7. Sprawozdanie z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy

zastqpczej za rok 2018.

Kierownik GOPS informuje, 2e jeden asystent ma pod opiekq 7 rodzin' Troje

dzieci w rodzinach zastqpczych.Koszt utrzymania w rodzinach zastqpczych

ponosi gmina. Wsp6tpracuje z rodzinami gdzie zostaly odebrane dzieci .

Kierownik GOPS informuje , 2e jeSli widzimy,2e co6 sig dzieje to asystent robi

rozpoznanie ije6li nie ma zagro2enia to zostawia. W przypadku zagro2enia

podejmowane sq dziata nia.

Przewodniczqcy komisji zarzqdza glosowanie w wyniku kt6rego sprawozdanie

przyjqto jed nogtoSn ie.

8. Wydanie opinii w sprawie Gminnego Programu Przeciwdzialania

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata

2019-2022.

Przewodniczqcy Komisji prosi o informacjq na temat programu'

Kierownik GOPS informuje,2e w ubiegtym roku skoriczyt siq program dlatego

uchwalany jest nowy, zasadniczo ten program niczym nie r62ni siq od

poprzedniego. Przepisy w tym zakresie siq nie zmienity .Te same rodzaje

przemocy .Nale2y skupii siq nad ich wla6ciwq realizacjq.

Przewodniczqcy komisji pyta kto jest za przyjqciem programu.

W drodze gtosowa nia program zostal przyjqty jednogloinie.

g.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania

z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych za

2018 r.

Pelnomocnik ds. rozwiqzywania problem6w alkoholowych informuje, 2e
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(wietlica w Boleslawcu zostala przeniesiona z GCK do szkoly. Najgorsze

warunki lokalowe sq w Swietlicy w Mieleszynie.

Przewodniczqcy Komisji pyta dlaczego nie byty wykorzystane Srodki w

wysoko5ci 18 000 zl

Pelnomocnik odpowiada, 2e zostanq wykorzystane w roku bie2qcym.

Nie ma pu n ktu konsultacyjnego, poniewa2 dotychczasowy konsu ltant zma rt.

Obecnemu terapeucie piacimy za ustugq po przedto2eniu faktury.

Radna Cierkosz pyta o narkomaniq.

Pelnomocnik informuje, 2e byty szkolenia z narkomani ,kt6re przeprowadzila

Firma z Krakowa,wszystkie panie ze szkoly byty przeszkolone. Szkolenie odbyto

siq w Gminnym Centrum Kultury w Boleslawcu trwalo okolo 8 godzin.

Ponadto petnomocnik informuje, 2e w bie2qcym roku bqdq zorganizowane

p6tkolonie ze Srodk6w tego programu ale to opiekunki Swietlic zdecydujq jak

one bqdq przebiegaty.

Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za przyjqciem tego sprawozdania i

zarzqdza glosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednogloSnie

9. Sprawozdanie z wykonania bud2etu gminy za rok 2018.

Przewodniczqcy Komisji przystqpuje do rozpatrzenia sprawozdania z wykonania

bud2etu Gminy za rok 2018 .

Skarbnik Gminy Pan Jaroslaw Jeziorowski informuje o najwa2niejszych

sprawach zawartych w sprawozdaniu z wykonania bud2etu za rok 2018,kt6ry
stanowi zatqcznik do protokotu .Ponadto ka2dy cztonek komisji otrzymai

sprawozdanie na pi5mie.

Om6wil poszczegolne tabele .Stwierdzil ,2e zrealizowano 16 zadad

inwestycyjnych opr6cz wykupu gruntu w Mieleszynie o czym m6wi tabela 9.

Tabela 13 m6wi komu udzielono dotacji .



Tabela 5 przedstawia zadania wlasne gminy.Tabela 4 zadania z zakresu

administracji pafistwowej .Tabela 14 dotyczy utrzymania czystosci i porzqdku

na terenie gminy .

Skarbnik informuje,2e zadlu2enie w opiece spolecznej to dtu2nicy alimentacyjni

gmina jest tylko po6rednikiem tych nale2no6ci. w dziale rodzina to te2 dtu2nicy

a lime nta cyjn i.

Mfyn gospodarczy koszty komornicze oraz podatek VAT zostat uregulowany

czekamy na dokumenty. Po otrzymaniu dokument6w szacunek i przetarg na

sprzeda2.

Zadlu2enia na wodzie sprawy skierowano do komornika.

Windykacja wszystkich nale2noSci prowadzona jest zgodnie z prawem'W

pierwszej kolejnoSci upomnienie,nastqpnie komornik.

Skarbnik - p16bowal mobilizowai komornika i wsp6lnie z w6jtem byt u

komornika w Urzqdzie Skarbowym aby Sciqgalno(i zadfu2enia byla

skuteczniejsza .Byla rozmowa z jego przelo2onym oraz komornikiem i

stwierdzono,2e dziatania sq zgodne z prawem'

Radna Alina MaSlanka - wedlug meldunku 750 os6b nie ptaci za Smieci .Trzeba

wervfikowai dekla racje.

Skarbnik odpowiada ,2e powinny byi kontrole.

skarbnik informuje,2e opinia o sprawozdaniu Regionalnej lzby obrachunkowej

w todzi jest pozytywna .Udzielajqc jednocze5nie wyjaSnienia odnosnie uwagi za

ponoszenie wydatk6w w postaci odsetek stanowiqcych konsekwencje

nieterminowego regulowania zobowiqzafi. Uwaga ta byla opisana w

sprawozdaniu z wykonania bud2etu ale RIO nie doczytato. Sprawa byla w

sqdzie w kt6rym wygrali6my proces i czekamy na zwrot nale2no5ci po

uprawomocnieniu siq wyroku. Odsetki pobrano nieslusznie wediug gminy i

sqd u.

wyjaSnil rownie2 wskazanie przez Rlo ,2e Srodki z oplat za Smieci nie mogq byi

wykorzystane na inne cele niezwiqzane z kosztamifunkcjonowania systemu
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gospodarowania odpadami. Skarbnik stwierdzit,2e w latach 2014-2018 byl

niedob6r w tym dziale. W roku 2018 nadpiata .Skarbnik szczeg6lowo wyjaSni tq

sprawq na sesji.

Przewodniczqcy Rady pyta o wysypisko Smieci czy to chodzi o grunty na kt6re

Rada wyrazila zgodq na sprzeda2. Nastqpnie pyta o samoch6d stra2acki z

Boleslawca czy to jest uregulowane kto ptacit za niego gmina czy stra2.

Pyta o stronq 6 sprawozdania u2ytkowanie wieczyste powierzchnia 0,08 ha

kogo dotyczy.

Przewodniczqcy komisji pyta komu podlegajq lampy solarowe.

Skarbnik odpowiada, 2e tqcznie jako oSwietlenie.

Przewodniczqcy Komisji przystgpuje do glosowania w wyniku kt6rego wydano

opinie pozytywna jednoglo5nie.

Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie gminy

na rok 2019.

Skarbnik gminy omawia proponowane zmiany w bud2ecie gminy na rok 2019'

Z podzialem na wydatki i dochody oraz omawia poszczeg6lne zalqczniki '

Nastqpn ie Przewod niczqcy Komisji otwiera dyskusjq.

Przewodnicz4cy Rady pyta o planowany zakup kosiarki,przyczepy oraz rqbaka

W6jt odpowiada,2e w zwiqzku z problemem wykaszania row6w zebrata

pracownikow oczyszczalni Sciek6w oraz gospodarczych i ustalono 2eby wykonai

szybciej koszenie trzeba zakupii ten sprzqt.

Przewodniczqcy Rady pyta gdzie trzymai ten sprzqt. Powinna byi na niego

wiata.

Radny Pokora- Jak bqdzie sprzqt to wzrosnE wymagania ludzi jeden pokost

nastepny i ze sprzqtu nie bqdq wychodzii.

Skarbnik na sprzQt postawii blaszak.

Przewodniczqcy Komisji - Zakupi6 blaszak i postawii na oczyszczalni Sciek6w

Sprzgt musi byi pod dachem.



Nastqpnie przewodniczqcy Komisji pyta kto bqdzie kosit pracownicy

oczyszcza Ini czy gospodarczy .

W6jt odpowiada, 2e pracownicy gospodarczy i oczyszczalni 6ciek6w'

Przewodniczqcy Rady jest przeciwny przekazaniu 20 000 zt dla Mieleszyna a co

ze stra2q Chr6(cinie .Prosi Paniq w6jt o ostro2no6i w takich decyzjach.

W6jt odpowiada, 2e je5li sq 6rodki w bud2ecie to mo2na dae poza tym inwestujq

w mienie gminy. Poza tym zostalo wycofane zadanie inwestycyjne - stol6wka w

szkole w Boleslawcu .

Przewodniczqcy komisji - Zakup sprzQtu mo2e sluszny ale gara2 konieczny 2eby

<nru of nip ni<tczal

W6jt - Poszuka miejsca na gara2. Ponadto w6jt informuje ,2e sporo udato siq

zaoszczqdzic na drodze w Zd2arach.

Przewodniczqcy Komisji zarzqdza glosowanie kt6rego wynik jest nastqpujqcy:

Za gfosowal 1 radnych

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq 3 radnych

Opinia jest pozytywna.

l0.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej

prognozy finansowej Gminy Bolestawiec na lata20t9-2023

Skarbnik Gminy informuje,2e zmiany wieloletniej prognozy finansowej

podyktowane sq wprowadzonymi zmianami w bud2ecie gminy .

Zmiana nastqpila w zalqczniku o przedsigwzigciach pkt.1,2,3 dotacja dla

powiatu, baszty Boleslawiec i lampy solarne.

Nastqpnie Przewodniczqcy komisji zarzqdza giosowanie w wyniku kt6rego

wydano opiniq pozytywnq w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej'
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ll.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie okreSlenia

przysta n k6w komu nikacyjnych na terenie G miny Boleslawiec,kt6rych

wla6cicielem lub zarzqdcq jest Gmina Bolestawiec oraz warunk6w i zasad

korzystania z tym przystank6w.

W6jt informuje, 2e skoiczyly siq dowozy dzieci do szkoly w zwiqzku z

wygaszeniem gimnazjum .W zwiqzku z tym dow6z do szkoty bqdzie

odbywat siq komunikacjq publicznq przez PKS z kt6rym sq wstqpne

ustalenia. Autobus bqdzie siq zatrzymywal na istniejqcych przystankach.

Nowym przystankiem jest przystanek w Bolesfawcu przy szkole ze

O wzglgdu na bezpiecze6stwo dzieci. Pozostafe dwa zgodnie z wykazem do

uchwaly sE istniejqce ale nie byly ujqte w wykazie przystank6w

gminnych.

Przewodniczqcy Komisji pyta czy sq pytania bqdl uwagi. W zwiqzku z

brakiem pytaf zarzqdza glosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq

pozytywnE jed nogtoSnie.

L2.Wydanie opinii na temat projektu uchwaiy w sprawie wyraienia zgody na

wykup nieruchomo5ci gruntowej dzialki nr 134/1 obrqbu Chr65cin z

przeznaczeniem na powiqkszenie sqsiedniej nieruchomo5ci.

W6jt Gminy informuje, 2e ten grunt chce wykupii pod drogq w

Chr65cinie aby miata polqczenie zdrogq powiatowE .

Przewodniczqcy Rady - wykup ten m6gl nastEpi6 zarzqdzeniem w6jta ale

2eby nie bylo podejrzeh poniewa2 wykup dotyczy radnego dlatego ten

projekt uchwaty.

W6jt byty rozmowy z nadle5nictwem w celu zakupu gruntu od las6w

paristwowych ale nie wyrazili zgody.

Przewodniczqcy komisji pyta kto jest za wykupem tego gruntu.

W drodze gtosowania wyra2ono zgodq na wykup gruntu jednogloSnie.
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13.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly

Nr V/38/2019 Rady Gminy w Bolestawcu w sprawie zmiany uchwaty Nr

XXXV I 198 / 2018 w sprawie regu la mi n u wynagradza nia na uczycieli

zatrudnionych w szkolach i przedszkolach prowadzonych przez Gminq

Bo lesiawiec.

W6jt informuje, 2e uchwala musi byi uchylona w zwiqzku z blqdnym

wpisaniem numeru uchwaty zmieniajqcej.

Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za uchyleniem przedmiotowej

u chwatv.

W drodze glosowania wydano opinie pozytywnq jednogto6nie.

14.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie ustalenia planu

sieci szk6t publicznych prowadzonych przez Gminq Bolesiawiec oraz

okreSlenia granic obwod6w szk6t podstawowych od dnia 1 wrze5nia

2Ot9 r,

W6jt Gminy informuje,2e w zwiqzku z wygaszeniem gimnazjum musi nastqpif

ustalenie sieci szk6t publicznych kt6ry bqdzie obowiqzywat od 1 wrzeSnia

2019r stqd ten projekt uchwatY.

Przewodniczqcy komisji pyta kto jest za wyra2eniem opinii pozytywnej na temat

projektu tej uchwaiy.

W drodze glosowania wydano opiniq pozytywnq jednoglo5nie.

l6.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie przyznawania

stypendi6w za wyniki w nauce lub inne osiqgniqcia dla uczni6w szk6t

podstawowych z terenu gminy Bolestawiec.

W6jt gminy informuje, 2e ta zmiana stypendi6w r6wnie2 podyktowana jest

wygaszeniem gimnazjum.

Bylo spotkanie z dyrektorami szk6l i ustalono regulamin kt6ry paistwo

otrzvmali.



-10-

Przewodniczqcy Komisji pyta kto to jest za wydaniem opinii pozytywnej w

sprawie uchwalenia stypendi6w dla uczni6w szk6t podstawowych z terenu
gminy Bolestawiec.

Na podstawie glosowania wydano opiniq pozytywnq jednogtoSnie.

16.Sprawy 162ne.

Przewodniczqcy Rady Gminy czyta pismo od doktor Glinki-Lis w sprawie

zatrzymania mieszkania dla przysztego lekarza w oSrodku zdrowia.Pozostafe

pisma zostanq przedstawione na sesji stwierdza Przewodniczqcy Rady.

Pyta o informacjg w sprawie ograniczenia zu2ycia wody,podpisanq przez W6jta

w kt6rym jest zapis,2e ograniczenie obowiqzywai bqdzie po zatwierdzeniu

przez Radq Gminy ito zostalo umieszczenie w gazecie.

W6jt odpowiada, 2e to dopisata gazeta.

Nastqpil wzrost zu2ycia wody i pompy zaczgly siq grzai stqd taka decyzja.

Radny Pokora- Informacja obowiqzuje do korica sierpnia jak kto5 ma tunele

foliowe to musi podlai.

W6jt odpowiada, 2e ograniczenie obowiqzuje w godzinach od 17:00 do 23:00

W6jt ustalita ze stra2q w Mieleszynie ,2e przez nich zostanie zdemontowana

kostka chodnikowa ,a polo2enie nowego chodnika wykona firma.

Przewodniczqcy Rady - Dogadai siq z firmq LARIX 2eby w ramach utrudniefi na

drodze polo2yta chodnik w Mieleszynie,

W6jt informuje,2e na wymianq opraw oSwietleniowych jest do dyspozycji

85 000 zl .Gmina po przetargu mo2e wskazai linie na kt6rych bqdzie wymiana

opraw. W pierwszej kolejnoSci inwentaryzacja oiwietlenia .Koszty zostanQ

okreSlone na danej linii.

Wszystkich nie zrobiq ,sq 3 linie .

Skarbnik pyta za ile mo2na wymienii

W6jt -5q dwie oferty i r62ne ceny .Musl byi spotkanie jakie oprawy i gdzie bo

wymiana musi byi catym odcinkiem.
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Radny Pokora - Mo2na wymieniai obwodami.

W6jt w pierwszej kolejnoSci sadowe w nastqpnej rtqciowe lampy bqdq

wymieniane.

Przewodniczqcy komisji pyta czy bqdzie Dino.

W6jt odpowiada, ie musi by6 ujgte w planie studium nie wystarczy aby

powstafo DINO.

Koszt calego planu zagospodarowania przestrzennego wynosie gminq 200 000

- 300 000 zt .Jedno solectwo 50 000 zt.

Dlatego nie optaca siq robii plan sotectwami tylko w cato5ci. Dino zaoferowato

wptatq na wykonanie planu w wysoko6ci 10 000 zt.

Przewodniczqcy Rady pyta o spotkanie w Czastarach odno6nie wody czy bylo.

Radny Pokora zglasza pqkniqty hydrant w Kolonii Bolesfawiec-Chr65cin .Wnosi

aby go zaplombowai.

Radna Markiewicz wnosi aby wystai nakaz uporzEdkowania posesji w Kamionce

Panu Wierzbie, Kani Marcinowi oraz Zatajowi .

W6jt odpowiada,2e mo2e przeslad grzeczne pismo upominajqce ale nakazai nie

moze.

17. Zamkniqcie posiedzenia

Przewodniczqcy komisji stwierdzit wyczerpanie porzqdku posiedzenia i zamknql

obrady.

Protokolowal

Bqben Zdzislawa

Przewodniczqcy Komisji

Bartlomiej Zuzek
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